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DŘEVĚŇÁČEK             137 
z p r a v o d a j  o b c e  D ř e v ě n i c e                       ř í j e n  2 0 2 2  

 
Je zvoleno nové zastupitelstvo obce….. 

Při letošních volbách se po letech změnilo složení místní volební komise. Ze "staré gardy" 
zůstal pouze Miloš Kraus a Milan Berný. Působení v komisi si po letech oprášil Aleš Dufek. 
Trojici pánů doplnily Natálie Kuželková a  Liliana Kuželková. Letos se volilo opět na obecním 
úřadě, ale tentokrát v tělocvičně. 

Počet zapsaných voličů 226, počet odevzdaných hlasů 125, počet platných hlasů 113.  
Kandidáti obdrželi tento počet hlasů: Ing. Josef Barochovský 50, Ing. Petr Jiránek 54, Jaromír 
Militký 52, Radka Stránská 39,  Štěpán Sutner 38,  Bc. Barbora Veberová 91, Mgr. Dušan Vrabec 53. 

 
Na říjnovém jednání nového zastupitelstva byl zvolen starosta, místostarosta a předsedové 
výborů takto: 
Bc. Barbora Veberová     starosta obce 
Mgr. Dušan Vrabec     místostatosta obce 
Ing. Josef Barochovský     předseda finančního výboru 
Ing. Petr Jiránek      předseda kontrolního výboru 
Jaromír Militký      předseda kulturního výboru 
Radka Stránská      člen zastupitelstva 
Štěpán Sutner     člen zastupitelstva 
 

 

Dřevěnické posvícení… 
V sobotu 17. září se v Dřevěnici konalo tradiční posvícení. V pátek navečer finišovaly ve 
sportovním areálu ještě poslední přípravy. Čistily se a rovnaly  stoly a lavice, připravovalo se 
místo pro hudbu a první přípravy se konaly i v kuchyni. Jelikož meteorologové předpovídali 
špatné počasí, tak se připevňovala ještě boční plachta k velkému  stanu, aby do něho 
nepršelo a nefoukal tolik vítr. Od sobotního rána bylo jasné, že předpověď počasí tentokrát 
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bohužel vyšla do puntíku. Od deseti hodin měla probíhat mistrovská 
utkání mužů a žen ve volejbale. Ženy 
nakonec utkání sehrály v tělocvičně v 
Radimi. Muži zůstali v Dřevěnici a víc 
než se soupeřem zápasili tentokrát s 
nepřízní počasí. Z kuchyňky, kde 
vládnul pevnou rukou šéfkuchař Miloš 
Jirka, se od rána linula vůně guláše, 
ovaru a světlé i tmavé zabijačkové 
polévky prdelačky. K ruce měl dvě 

pomocnice. Odpoledne se zde ještě smažily výborné čerstvé vepřové řízky. V dalším stánku 
se prodávaly jitrnice, prejt, tlačenka, kroupy, posvícenské koláče a kdo chtěl mít změnu, tak  i 
párek v rohlíku.  Hned vedle se točilo pivo, a aby mělo správnou pěnu, tak o to se střídavě 

starali tři "výčepní". Jelikož bylo opravdu zima, tak si 
návštěvníci kromě zabijačkových specialit také 
objednávali něco na zahřátí. Kafe, čaj, grog, teplou 
griotku i něco ostřejšího.  
 
 

 
 
 V odpoledních hodinách začala Lucka Tauchmanová 
starostlivě vyhlížet mraky na obloze, protože od tří hodin měl 
začít dětský den. Chvílemi to vypadalo, že asi žádný nebude. Počasí se nakonec trochu 
umoudřilo a vysvitlo i sluníčko. Děti se  nenechaly odradit a přišly na hřiště i se svými rodiči. 
Na úvod se mohly  holčičky nechat učesat od kadeřnice a proběhlo i malování na obličej, 
kterého se zúčastnili i kluci.  
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Poté se začalo také soutěžit. Přestože byly dětské soutěže asi dvakrát přerušeny kvůli dešti, 
vše nakonec proběhlo tak, jak mělo. Při vyhlášení vítězů  děti obdržely za své snažení drobné 
dárky.  

 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Pro všechny byla připravena nakonec ještě jedna akce. Miloš Mlejnek 
přivezl na hřiště svoje nablýskané traktory - veterány. Děti je doslova 

obsypaly, protože do auta si mohou všichni sednout doma, ale traktor doma každý nemá. 
Největší obdiv získal naleštěný bledě modrý traktor. Děti byly nadšené, když se mohly po 
hřišti na traktoru také projet.  

Tak i přes ošklivé počasí si všichni odpoledne užili. Od pěti hodin začal hrát pan Šejn a dobrá 
nálada vydržela  přítomným u písniček až do pozdních nočních hodin. Tak letos to chtělo  
přijít na hřiště v teplé bundě a hlavně si nenechat  zkazit náladu špatným počasím. Všem, 
kteří pomáhali po celý den ve stáncích s občerstvením i všem, kteří pomáhali připravovat s 
Luckou odpoledne pro děti, moc děkujeme za jejich pomoc a snahu. 
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Informace o postupu prací na rybníku Hlíza 
V srpnu byly ukončeny práce na  sdruženém objektu a dodavatel začal s hutněním hráze 
v místě sdruženého objektu. Vlivem hutnění hráze vibračním válcem došlo k odtržení 
Benešova rámu, včetně výtokového čela a to cca 6 cm od vrchu Benešova rámu.  Bylo 
navrženo toto řešení, které bylo následně provedeno: 
Byla odtěžena zemina nad Benešovým rámem do vzdálenosti 4 m od výtokového čela. Podél  
stěny čela byla vyhloubena rýha cca 1 m široká tak, aby byl tento prostor odvodněn. 
Z výtokového čela bylo odejmuto zábradlí a tlakovou vodou byl očištěn vrch obetonávky 
Benešových rámů. Do ní byly následně vyvrtány otvory pro armaturu a zároveň byly vyvrtány 
otvory i do čela. Do připravených otvorů se vložilo celkem 16 kusů stahové výztuže. Poté byla 
na vrch této desky dána vrstva Kari sítě. Následně byla celá deska znovu  vybetonovaná. 
Výtokové čelo tak bylo navýšeno o  20 cm a bylo do něho znovu umístěno zábradlí. Vzniklá 
spára mezi Benešovými rámy byla zalita betonem a vyspravena zálivkou. Po zatvrdnutí 
betonu bylo přistoupeno k opětovnému hutnění prostoru tohoto místa hráze. 
Při pracech na hutnění v okolí sdruženého objektu bylo poškozeno již nainstalované zábradlí 
a byly také poškozeny okraje betonové konstrukce. Zhotovitel byl s tímto seznámen a vše 
opravil. Dále bylo domluveno, že při zhotovení cesty přes hráz bude také opravena stávající 
cesta od Větrova k rybníku Hlíza. Ta byla asi na třech místech poničena a dojde k opravě 
asfaltového povrchu. Jezdilo zde však veliké množství nákladních aut s materiálem na stavbu, 
cesta tento nápor i tak zvládna poměrně dobře. Oprava cesty proběhne zřejmě až na jaře, 
protože se přes zimu ještě mohou nějaké drobné závady na cestě objevit. 
Bylo vybudováno schodiště a byl dodělán kamený zához u sdruženého objektu. Zároveň byly  
dodělány terénní úpravy uvnitř nádrže. Posledních asi 10 m stavající asfaltové cesty, která 
vede od kempu k rybníku bylo navýšeno. Nyní tak plynule navazuje na cestu přes hráz, která 
byla při výstavbě také navýšena. 
Dne 20. září byl položen asfaltový povrch na korunu hráze. Byly dodělány  poslední terénní 
úpravy a  vysazeny stromy, které byly přivezeny v kontejnerech. Celkem se jednalo o 15 
kusů, z toho 10 kusů lip a 5 kusů olší. Zároveň se započalo s napouštěním vody do rybníku. 

 
 

Postup prací na hrázi rybníku Hlíza 
 
 
 



 

PUTOVÁNÍ ZA DÝNÍ
Proběhne za každého počasí 5.11.2022
Vycházet budeme od penzionu U Militkých
 

Program:
  
  
  

  

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Termín se posouvá…….. 
Firma, která provádí rekonstrukci silnice 
přes Radim požádala o prodloužení termínu, kdy budou tyto úseky otevřeny pro veřejnost
Takže ne začátek října, jak jsme uvedli v
 
Podle původního příslibu měla být silnice v
rekonstruována ve dvou etapách v
Plánovaný termín zahájení rekonstrukce v Dřevěnici je 
křižovatky u křížku ke křižovatce u Alimpexu. V roce 2025 by měla být zahájena 
rekonstrukce zbývající části silnice, která bud
přes Tužínský potok a rekonstrukci přilehlé opěrné zdi. Pro pěší bude vedle mostu směrem 
k památníku postavena po dobu stavby ocelová lávka. Dále bude rekonstruována opěrná 
zeď v zatáčce v Dolánkách 
odvodnění úpravou sklonu vozovky, umístěním obrubníků a kanálových vpustí.

Závody horských kol CYKLO POINT Cup v Dřevěnici

Dne 30.8.2022 se uskutečnil na závodní trati pro horská kola v
CYKLO POINT Cupu na atraktivní, ale náročné trati, která by mohla směle soupeřit s
vyšších kategorií. Délka jednoho okruhu je přes tři kilometry s
trati odpovídají moderním trendům v
kamenné překážky, klopené zatáčky a náročné sjezdy a výjezdy. Celkovou koncepci trati si pochvaluje 
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PUTOVÁNÍ ZA DÝNÍ 
Proběhne za každého počasí 5.11.2022 od 17:00 hod 
Vycházet budeme od penzionu U Militkých 

: Lampionový průvod na hřiště 
 Strašidelná stezka pro odvážné 
 Opékání buřtů (přinést vlastní) 
 Občerstvení na hřišti 

  Těšíme se na vaši účast 

                                                    

Firma, která provádí rekonstrukci silnice od Špice k Dřevěnici a od Dřevěnice k
požádala o prodloužení termínu, kdy budou tyto úseky otevřeny pro veřejnost

Takže ne začátek října, jak jsme uvedli v minulém čísle, ale až začátek listopadu.

Podle původního příslibu měla být silnice v Dřevěnici, která na tuto opravu navazuje  
uována ve dvou etapách v roce 2023  a 2024.  

Plánovaný termín zahájení rekonstrukce v Dřevěnici je posunut na rok 
křižovatky u křížku ke křižovatce u Alimpexu. V roce 2025 by měla být zahájena 
rekonstrukce zbývající části silnice, která bude zahrnovat zbourání a stavbu nového mostu 

rekonstrukci přilehlé opěrné zdi. Pro pěší bude vedle mostu směrem 
k památníku postavena po dobu stavby ocelová lávka. Dále bude rekonstruována opěrná 

Dolánkách u č.p. 4. Rekonstrukce silnice bude zahrnovat zlepšení 
odvodnění úpravou sklonu vozovky, umístěním obrubníků a kanálových vpustí.

 

Závody horských kol CYKLO POINT Cup v Dřevěnici 

Dne 30.8.2022 se uskutečnil na závodní trati pro horská kola v dřevěnických lesích letošní 
CYKLO POINT Cupu na atraktivní, ale náročné trati, která by mohla směle soupeřit s
vyšších kategorií. Délka jednoho okruhu je přes tři kilometry s převýšením 120 metrů. Překážky na 
trati odpovídají moderním trendům v horské cyklistice – skoky, lavice, tzv. rockgardeny, což jsou 
kamenné překážky, klopené zatáčky a náročné sjezdy a výjezdy. Celkovou koncepci trati si pochvaluje 

od 17:00 hod 

                                                    

Dřevěnici a od Dřevěnice k Radimi a dále 
požádala o prodloužení termínu, kdy budou tyto úseky otevřeny pro veřejnost. 

minulém čísle, ale až začátek listopadu. 

Dřevěnici, která na tuto opravu navazuje  

posunut na rok 2024 v úseku od 
křižovatky u křížku ke křižovatce u Alimpexu. V roce 2025 by měla být zahájena 

e zahrnovat zbourání a stavbu nového mostu 
rekonstrukci přilehlé opěrné zdi. Pro pěší bude vedle mostu směrem 

k památníku postavena po dobu stavby ocelová lávka. Dále bude rekonstruována opěrná 
nstrukce silnice bude zahrnovat zlepšení 

odvodnění úpravou sklonu vozovky, umístěním obrubníků a kanálových vpustí. 

dřevěnických lesích letošní osmý závod 
CYKLO POINT Cupu na atraktivní, ale náročné trati, která by mohla směle soupeřit s tratěmi závodů 

převýšením 120 metrů. Překážky na 
skoky, lavice, tzv. rockgardeny, což jsou 

kamenné překážky, klopené zatáčky a náročné sjezdy a výjezdy. Celkovou koncepci trati si pochvaluje 



 

bez náročných překážek. 
Na startovní čáru se v 17:30 hod. postavila necelá čtyřicítka bikerů. Hlavní závod na 4 okruhy měl již 
od začátku celkem jasného favorita a tím byl Sebastian Vlček (Mondraker), který poodjel druhému 

Zbyňkovi Růžičkovi (ROHOZEC AMULET Team) již v 
Paka Reacing Team). Další vítězové kategorií byli Sebastian Jon (Cykloklub Jičín), Jakub Skalický 
(Carla.kupkolo.cz), Marek Foltýn (BAKAKO Nová Paka) a Libor Holub (Triatlon team Měchenice).
 

 
  

                                              
V roce  2023 oslaví Volejbalová Dřevěnice 70.
Dřevěnice bude slavit neuvěřitelných 100 let! Pokračujeme ve vzpomínání s lidmi, kteří naší 
sportovní historii pomáhali tvořit a stále jsou tváří největšího volejbalového turnaje v ČR. 
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mnoho jezdců. Mimo závody ji cyklisté i 
některé dřevěnické děti využívají 
k tréninkům či si ji jedou projet
První pohárový závod se na dřevěnické trati 
jel 10.6.2021 a od té doby se zde závody 
uskutečnily již čtyřikrát. Pravidelnými 
účastníky jsou Daniel Polman z
ultramaratonský cyklista jehož úspěchy mj. 
na závodech NorthCape 

Race Across America (RAAM) jste pravděpodobně 
zaregistrovali, známý jičínský triatlonista Petr 
Soukup, šéftrenér Cykloklubu Jičín a úspěšný cyklista 
Petr Kordík a jeho mladí svěřenci, jezdci týmů 
BAKAKO Nová Paka, Carla.kupkolo.cz Dvůr Králov
nad Labem, ROHOZEC AMULET  Teamu, pořadatel 
Dřevěnického Rykotu Aleš Bílek a další. 
Muži v hlavní kategorii jezdí 4 okruhy, junioři a 
veteráni 3 okruhy. Délka hlavního závodu je cca 45 
minut. Dětské kategorie mají svůj zkrácený okruh 

17:30 hod. postavila necelá čtyřicítka bikerů. Hlavní závod na 4 okruhy měl již 
od začátku celkem jasného favorita a tím byl Sebastian Vlček (Mondraker), který poodjel druhému 

Zbyňkovi Růžičkovi (ROHOZEC AMULET Team) již v úvodním okruhu. Třetí dojel Dan Polman (Ultra 
Paka Reacing Team). Další vítězové kategorií byli Sebastian Jon (Cykloklub Jičín), Jakub Skalický 
(Carla.kupkolo.cz), Marek Foltýn (BAKAKO Nová Paka) a Libor Holub (Triatlon team Měchenice).

                                         Volejbalová Dřevěnice  
roce  2023 oslaví Volejbalová Dřevěnice 70. ročník!  a Tělovýchovná jednota Sokol 

Dřevěnice bude slavit neuvěřitelných 100 let! Pokračujeme ve vzpomínání s lidmi, kteří naší 
sportovní historii pomáhali tvořit a stále jsou tváří největšího volejbalového turnaje v ČR. 

mnoho jezdců. Mimo závody ji cyklisté i 
některé dřevěnické děti využívají 

tréninkům či si ji jedou projet pro zábavu. 
První pohárový závod se na dřevěnické trati 
jel 10.6.2021 a od té doby se zde závody 
uskutečnily již čtyřikrát. Pravidelnými 
účastníky jsou Daniel Polman z Nové Paky, 
ultramaratonský cyklista jehož úspěchy mj. 
na závodech NorthCape – Tarifa bike race či 

Race Across America (RAAM) jste pravděpodobně 
zaregistrovali, známý jičínský triatlonista Petr 
Soukup, šéftrenér Cykloklubu Jičín a úspěšný cyklista 
Petr Kordík a jeho mladí svěřenci, jezdci týmů 
BAKAKO Nová Paka, Carla.kupkolo.cz Dvůr Králové 
nad Labem, ROHOZEC AMULET  Teamu, pořadatel 
Dřevěnického Rykotu Aleš Bílek a další.  
Muži v hlavní kategorii jezdí 4 okruhy, junioři a 
veteráni 3 okruhy. Délka hlavního závodu je cca 45 
minut. Dětské kategorie mají svůj zkrácený okruh 

17:30 hod. postavila necelá čtyřicítka bikerů. Hlavní závod na 4 okruhy měl již 
od začátku celkem jasného favorita a tím byl Sebastian Vlček (Mondraker), který poodjel druhému 

úvodním okruhu. Třetí dojel Dan Polman (Ultra 
Paka Reacing Team). Další vítězové kategorií byli Sebastian Jon (Cykloklub Jičín), Jakub Skalický 
(Carla.kupkolo.cz), Marek Foltýn (BAKAKO Nová Paka) a Libor Holub (Triatlon team Měchenice). 

ročník!  a Tělovýchovná jednota Sokol 
Dřevěnice bude slavit neuvěřitelných 100 let! Pokračujeme ve vzpomínání s lidmi, kteří naší 
sportovní historii pomáhali tvořit a stále jsou tváří největšího volejbalového turnaje v ČR.  
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Miloš Kuželka, ročník 1935, patří k největším pamětníkům volejbalové historie – a to nejen v 
Dřevěnici. Čtyřicet let dělal předsedu okresního volejbalového svazu v Jičíně, trénoval 
(dokonce druhu ligu žen taky v Jičíně), pískal krajské soutěže. A také hrál a byl ve své době 
opravdu špičkový nahrávač. Pro všechny tyhle „kvalifikace“ si ho vybral Václav Nidrle jako 
dalšího respondenta rozhovorů směřovaných výhledově již k 70. ročníku Volejbalové 
Dřevěnice a 100 letům vzniku tělovýchovné jednoty. 
Miloši, jak to tedy všechno ve Dřevěnici začalo ? 

Jak se Dřevěňáci dostali k volejbalu ? Profesor Josef Šťovíček tuhle ve třicátých letech ještě 
nepříliš známou hru přivezl z Prahy a začal ji domácí zájemce postupně učit. A asi to byli 
pilní žáci, protože již třeba v roce 1939 uhráli druhé místo v župních přeborech. Hráči téhle 
doby : Karel Dvořák, Jaroslav Koudelka, Jaroslav Lukavec, Josef Matouš, Ladislav a Vlasta 
Procházkovi, Vladislav Sedláček, Václav Šprdlík, Jiří Štembera a zmíněný Josef Šťovíček. 
Přibývalo úspěchů na okolních turnajích, přibývalo i hráčů, na všechny se ale do dnešního 
povídání jmenovitě nedostane … 

Tuhle „kapitolu“ dřevěnické historie jsi sledoval ještě jako pozorný mladý divák, do té další jsi 

se zapojil už jako aktivní hráč. Pověz nám něco k padesátým letům ve Dřevěnici. 

To byl první z vrcholů místního volejbalu. V roce 1951 se Dřevěňáci stali přeborníky 
republiky Sportovních her vesnické mládeže, turnaj se hrál v Praze. Ve stejném roce uhráli 
bronz v Banské Bysrici a vyhráli velký turnaj dorostu v Ostravě za účasti čtyřiceti družstev ! 
A v roce 1955 ve Slovenské Lubči a o rok později v Náchodě se stali přeborníky republiky 
po linii DSO Sokol. Hráči té doby ? Jan Bachtík, Josef Jindra starší i mladší, Ladislav Knap, 
Miloš Kraus, Jindřich Krupička, Miroslav Procházka, Jiří Šimánek, František Špicar, Adolf 
Valnoha, Josef Vágenknecht. Jsem moc rád, že jsem v téhle skvělé partě hrával na postu 
nahrávače taky ! 
Velkým povzbuzením do dalšího treninkového úsilí byl i start  mistrů republiky ATK Praha s 
tehdejšími hvězdami bratry Brožovými, Lázničkou, Tesařem či Fučíkem na kurtu ve skále u 
rybníka ve Dřevěnici. Nařezali nám – ale byl to ohromný zážitek ! 
Dalším úspěšným obdobím byla sedmdesátá léta a ženský tým hrající úspěšně zejména 

republikovou i celostátní (to i se slovenskými družstvy) soutěž vesnických a zemědělských 

družstev... 

Dřevěnický Jirka Štál patřil vlastně k zakladatelům této soutěže, však také se několik 
prvních ročníků hrálo na našich kurtech, následně se nejčastěji jezdilo do Hodslavic a 
Čestic, naše děvčata hrála republikové finále i na národních dožínkách v Brně, představila 
se také v Praze. Tým se formoval už od žákyň (tehdy ho vedl Jiří Šimánek starší), pak jste 
nastoupili Olda Lukavec mladší a Ty a vícenásobně jste se probojovali do finálových bojů. 
„Cinklo“ to stříbrem v letech 1975 (Brno), 1976 (Hodslavice), bronz se povedl v roce 1979 v 
Česticích. Cením i zejména toho, že děvčata byla všechna opravdu ze Dřevěnice, což bylo 
na tak malou vesnici skutečně unikátní – hrály Miluše Adolfová-Zemanová, Věra 
Albrechtová-Nejedlá, Bohuslava Bruková-Chrtková, Eva Dlabolová-Knapová, Hana 
Dlabolová-Tauchmanová, Iva Krausová-Šimurdová,  Jana Prokůpková, Zdena Šilhánová-
Hlaváčová, Alena Štálová-Nidrlová a Hana Štálová-Jůzová.  Tenhle tým byl úspěšný i 
v dlouhodobé krajské soutěži žen a to po zhruba sedm sezon. 
A pak přišly další silné sezony – 8 soutěžních ročníků ve druhé lize mužů… 

To byl poctivě vybojovaný úspěch, který trval opravdu dlouho, osm let! I tady základ týmů 
tvořili vlastní odchovanci – Radek a Zdeněk Kopecký, Štěpán a Ondřej Lukavcovi, Václav 
Nidrle, Martin Koláčný, Radek Tauchman, doplněný zkušenými borci, kteří také určitým 
způsobem patřili do Dřevěnice – Janem Štálem, Milošem Machem, Jiřím Šimánkem, zahráli 
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si i další hráči hostující z blízkého okolí, z domácích bych neměl zapomenout na Miloše 
Dolejšího, Libora a Pavla Švandrlíkovi, Tomáše Drahoňovského, Martina Macáka, v dorostu 
základ týmu jako trenéři vybudovali Oldřich Lukavec a opět i Ty, v lize tým vedli Jaroslav 
Smolík, Ladislav Klamrt a Libor Švandrlík. 
A co volejbalová současnost ve Dřevěnici, pozoruješ dění s radostí ? 

Právě teď máme velmi dobré kadety – v minulé sezoně vyhráli suverénně krajský přebor 
Královéhradeckého kraje a stejně hladce i nadstavbu s krajem Pardubice. Jirka Šimánek 
tým „piplal“ již od barevného minivolejbalu a právě teď jsou čtyři jeho hráči v hledáčku 
ligových týmů – Jáchym Janouch, Marek Šimánek a Radek Kulhánek budou hájit barvy 
Dukly Liberec, Ondra Arabasz zase hradecké Slávie. A se svým angažmá stále ještě váhá i 
Vítek Barochovský, i o něho by byl v Liberci zájem. Dále má či měl „Šíma“  v kádru ještě 
Jiřího Čecha, Adama Kopáčka, Filipa Danyse, Šimona Rovného či Adama Schlogla. 
Ještě jednu slabůstku přiznám, v posledních letech jsem se rád chodil dívat na treninky 
našich veteránů nad padesát let. I když už tolik nevyskočí a nedávají takové rány, je radost 
sledovat ty finty a poslouchat ty s odpuštěním „hecy a kecy“ … Škoda, že tihle borci 
stárnou a jezdí už spíš jen na „druhou treninkovou fázi“ – tedy na pivo. 
Ale do současnosti :  v soutěžích sezony 2022-23 máme muže a ženy v krajské soutěži, do 
okresu přibude mladé béčko žen. Hrajeme samozřejmě i barevný minivolejal, takže 
volejbal ve Dřevěnici pořád žije ! 
Na závěr asi očekávaná otázka – těšíš se každý rok na Volejbalovu Dřevěnici ? 

To víš, že se těším, I když mých vrstevníků ubývá a do Dřevěnice už kvůli věku a zdraví 
přestávají jezdit, pořád je mi ve volejbalové komunitě dobře a rád popovídám s každým, 
kdo k nám příjíždí!          
 

 Odvoz  velkoobjemového odpadu 8. a 9. 11.2022  
Sběr velkoobjemového odpadu proběhne 8. a 9. listopadu. Na parkoviště u obce bude 
dovezen hned první den kontejner, do kterého můžete tento odpad odkládat. Nesmí tam 
přijít pneumatiky a elektroodpad! Pokud bude kontejner plný, obec objedná ještě jeden. 
Kontejner tam zůstane až do rána 10. listopadu, kdy bude odvezen. 

 
Sběr  elektroodpadu  10. 11. 2022 

Pokud se potřebujete zbavit starých elektrospotřebičů, které již dosloužily, tak můžete vše 
přivézt dozadu k obecním  garážím 10. listopadu  od 14,00  do 18,00 hodin. Kdo by nemohl 
přivézt spotřebič sám, ať zavolá na telefon 721 231 094. 

  

 

V přestihu uvádíme termíny dalších akcí na prosinec.  
Podrobnosti budou uvedeny v listopadovém vydání Dřevěňáčku. 

 

Rozsvěcení stromečku 3. prosince 
Vánoční posezení se seniory 9. prosince 

 

 
Úřední  hodiny na obci: PONDĚLÍ  – 15,00 HOD. – 18,00 HOD. STŘEDA  – 15,00 HOD. – 19,00 HOD. 
starosta obce: Bc Barbora Veberová              721 231 094                                                            
místostarosta obce: Mgr. Dušan Vrabec        601 395 386                                                            
administrativa obce: Bc. Barbora Veberová 721 231 094 

Email obce: ou.drevenice@tiscali.cz                                Internetové stránky obce: www.drevenice.org  


